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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 17 DECEMBER 2019 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Annelies Vander Bracht, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Achille Claes, Nadine Van Horebeek, Herman Theys, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim 
Theys, Hans Miseur, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, Sabine 
Wyns, Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, Erik Boon, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 

 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het decreet lokaal bestuur verlaat raadslid Achille Claes de 
raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 10. 
Raadslid Achille Claes sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 11. 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het decreet lokaal bestuur verlaat schepen Annelies Vander Bracht 
de raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 21. 
Schepen Annelies Vander Bracht sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 22. 
Raadslid Achille Claes verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 27. 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 21.30u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 19 
november 2019. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over 
de redactie van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden 
aangenomen, dan wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 

Openbare zitting 
 
FIN14-191217R 
01 KERKFABRIEK SINT-LAMBERTUS - BUDGETWIJZIGING 2019 - KENNISNEMING 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) geeft toelichting bij de agendapunten 1 tot en met 6. 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens een gezamenlijke stemming over de agendapunten 2 tot 
en met 6. 
 
 
FIN14-191217R 
02 KERKFABRIEK SINT-LAMBERTUS - GOEDKEURING MEERJARENPLAN 2020-2025 - KENNISNEMING 

BUDGET 2020 
 
 
FIN14-191217R 
03 KERKFABRIEK SINT-CAROLUS - GOEDKEURING MEERJARENPLAN 2020-2025 - KENNISNEMING 

BUDGET 2020 
 
 
FIN14-191217R 
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04 KERKFABRIEK SINT-CATHARINA - GOEDKEURING MEERJARENPLAN 2020-2025 - KENNISNEMING 
BUDGET 2020 

 
 
FIN14-191217R 
05 KERKFABRIEK SINT-PIETER - GOEDKEURING MEERJARENPLAN 2020-2025 - KENNISNEMING 

BUDGET 2020 
 
 
FIN14-191217R 
06 KERKFABRIEK SINT-MAURUS - GOEDKEURING MEERJARENPLAN 2020-2025 - KENNISNEMING 

BUDGET 2020 
 
 
FIN15-191217R 
07 JAARREKENING 2018 - NIET GOEDKEURING - KENNISNEMING 
Burgemeester Hans Eyssen geeft kort toelichting bij de toedracht van de niet-goedkeuring door 
toezicht van de jaarrekening 2018 van de gemeente. Toezicht heeft technische bemerkingen over de 
boekingen van bepaalde uitgaven/inkomsten in de algemene boekhouding. Hoofdzakelijk betreffen 
deze bemerkingen de fouten in de gebruikte economische sectorcodes (deze zijn nodig voor 
verwerking statistische gegevens en rapportering op het Europese niveau) en de noodzaak om een 
aantal foute boekingen recht te zetten. De niet-goedkeuring van de jaarrekening 2018 heeft geen 
impact op de financiële beleidsruimte van het bestuur. De technische bemerkingen betreffen enkel 
de achterliggende algemene boekhouding, ze hebben geen enkel gevolg voor de budgettaire 
boekhouding waar de gemeentelijke werking op draait. 
 
Raadslid Achille Claes (Holsbeek beweegt) merkt op dat er toch wel heel veel opmerkingen waren bij 
de jaarrekening. De verkoop van aandelen boeken als een exploitatie-ontvangst is er eentje waar 
men vragen kan bij stellen. 
 
 
FIN15-191217R 
08 MEERJARENPLAN 2020-2025 - DEEL GEMEENTE - VASTSTELLING 
De agendapunten 8 en 9 zijn eerder op de avond reeds grondig besproken, bij van de behandeling 
ervan in de OCMW-raad. Het zittingsverslag van de OCMW-raad van 17 december bevat de 
samenvatting van de besprekingen. 
 
 
FIN15-191217R 
09 MEERJARENPLAN 2020-2025 - GOEDKEURING DEEL OCMW - DEFINITIEVE VASTSTELLING 

GEÏNTEGREERD STRATEGISCH MEERJARENPLAN 2020-2025 
 
 
FIN46-191217R 
10 BELASTINGREGLEMENT - NACHTWINKELS - GOEDKEURING 
De burgemeester meldt dat het reglement inhoudelijk niet wordt aangepast. Een hernieuwing is wel 
nodig, nu het huidige reglement als einddatum 31 december 2019 heeft. 
 
 
BEV22-191217R 
11 BELASTINGREGLEMENT - AFGIFTE VAN ADMINISTRATIEVE STUKKEN - GOEDKEURING 
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Hans Eyssen geeft toelichting bij het beperkt aantal wijzigingen aan het reglement. De burgemeester 
benadrukt dat Holsbeek zeer lage tarieven hanteert voor het afleveren van de administratieve 
stukken.  
 
 
16-191217R 
12 GEMEENTEPERSONEEL - VAKANTIESTELSEL CONTRACTUELE MEDEWERKERS - WIJZIGING - 

GOEDKEURING 
Voorzitter Ann Spaepen vermeldt dat de agendapunten 12 tot en met 16 eerder op de avond als 
mutatis mutandis zijn besproken en gestemd in de OCMW-raad. Zij vraagt de gezamenlijke stemming 
over deze agendapunten. 
Burgemeester Hans Eyssen vermeldt dat in agendapunt 15 een aanpassing aan de 
personeelsformatie gemeentepersoneel gebeurt. 2 statutaire functies doven uit n.a.v. de 
pensionering van de titularissen. De functies blijven behouden, maar worden voortaan contractueel 
ingevuld. 
 
 
SEC16-191217R 
13 GEMEENTEPERSONEEL - AANVULLEND PENSIOENSTELSEL CONTRACTUELE MEDEWERKERS - 

WIJZIGING - GOEDKEURING 
 
 
SEC11-191217R 
14 GEMEENTEPERSONEEL - RPR - WIJZIGING - GOEDKEURING 
 
 
SEC11-191217R 
15 GEMEENTEPERSONEEL - PERSONEELSFORMATIE - WIJZIGING - GOEDKEURING 
 
 
SEC11-191217R 
16 BEHEERSOVEREENKOMST GEMEENTE-OCMW - WIJZIGING - GOEDKEURING 
 
 
CVT20-191217R 
17 RETRIBUTIEREGLEMENT - HUISHOUDELIJK REGLEMENT - VAKANTIEWERKINGEN - WIJZIGING - 

GOEDKEURING 
Hans Eyssen geeft toelichting bij de wijzigingen aan het reglement. Het speelpleintarief wordt 
verhoogd van 7 euro naar 8 euro per dag vanaf 1 januari 2020. Eventuele klachten over de 
speelpleinwerking worden voortaan behandeld via de algemene klachtenprocedure van het lokaal 
bestuur, zoals goedgekeurd door de gemeenteraad. 
 
 
ROM18-191217R 
18 RETRIBUTIEREGLEMENT - OMGEVINGSVERGUNNINGEN - GOEDKEURING 
Burgemeester Hans Eyssen geeft toelichting bij de aanpassingen aan het reglement. Het (zeer lage) 
basistarief voor aanvragen omgevingsvergunning wordt verhoogd van 10 euro naar 15 euro. Die 15 
euro zal voortaan worden aangerekend per bouwlot of per wooneenheid betrokken in de 
omgevingsvergunning. 
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Raadslid Achille Claes merkt op dat in dit reglement wordt vermeld dat een omgevingsdossier dat 
wordt ingediend zonder bewijs van betaling van dossierkosten onvolledig wordt verklaard. Wordt dit 
toegepast? 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt dat deze bepaling reeds in het reglement werd opgenomen bij 
de invoering van de digitale omgevingsvergunningsprocedure. Nu er geen fysieke afgifte van een 
vergunning meer was, maar de procedure volledig digitaal verliep en binnen strikte termijnen, was 
de enige stok achter de deur om de dossierkosten te kunnen innen het dossier onvolledig verklaren 
bij gebrek aan bewijs van betaling bij indiening. 
Raadslid Claes vraagt zich af waarom men voor het afleveren van stedenbouwkundige inlichtingen, 
zoals in andere gemeenten, de kosten niet per perceel aanrekent? 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat men dit op de dienst pragmatisch benadert : indien de aanvraag 
in 1 inlichtingsfiche kan worden behandeld worden er slechts 1 keer dossierkosten aangerekend.  
 
 
ROM18-191217R 
19 PREEKHERENBERG/HOUWAARTSEBAAN (VERKAVELING 20197) - GOEDKEURING TRACÉ EN 

GRONDAFSTAND 
Hans Eyssen licht de agendapunten 19 en 20 achtereenvolgens toe.  
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming over beide agendapunten. 
 
 
ROM18-191217R 
20 SUIKERHOEK EN DORP (VERKAVELING 20198) - GOEDKEURING TRACÉ EN GRONDAFSTAND 
 
 
ROM18-191217R 
21 KAEYSTRAAT - AANKOOP EXTRA INNAMES - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht de aankoop van de extra grondinnames toe. 
 
 
ROM31-191217R 
22 IGO - INL PLOEGEN - SAMENWERKINGSOVEREENKOMST 2020-2025 - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht toe waarom de inzet van de INL-ploegen ook de komende 6 jaar wenselijk blijft. 
 
 
ROM31-191217R 
23 INTERLEUVEN - TOEKENNING EXCLUSIVITEIT VOOR BEPAALDE DIENSTEN AAN 'INTERLEUVEN 

ONDERSTEUNENDE ACTIVITEITEN' - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht toe welke samenwerkingsovereenkomsten met Interleuven de komende 6 jaar 
zullen worden verlengd. 
 
Raadslid Hans Miseur vraagt of het geen belangenconflict inhoudt dat de burgemeester, als 
voorzitter van Interleuven, tegelijk ook toezicht houdt op de uitvoering van de werken zoals die voor 
de gemeente Holsbeek gebeuren? Deze opdrachten worden in exclusiviteit aan het intergemeentelijk 
samenwerkingsverband toegekend. Mag de burgemeester in 2 hoedanigheden de 
exclusiviteitscontracten ondertekenen : als burgemeester voor de gemeente Holsbeek en als 
voorzitter van Interleuven voor Interleuven? 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat hij geen rechtstreeks belang heeft, noch persoonlijk, noch als 
vertegenwoordiger bij de overeenkomsten die de gemeente afsluit met het intergemeentelijk 
samenwerkingsverband Interleuven. Zowel in rechte als in de feiten houdt hij die 2 rollen goed 
gescheiden. 
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De algemeen directeur bevestigt dat een gemeenteraadslid, dat als vertegenwoordiger in een 
intergemeentelijk samenwerkingsverband is aangewezen door de gemeenteraad, zich niet in een 
situatie van belangenconflict bevindt, indien er een stemming plaatsvindt in verband met dit 
intergemeentelijk samenwerkingsverband. Art. 27, §1, 3de lid van het Decreet lokaal bestuur 
vermeldt dit. Bovendien worden de stukken in uitvoering van een gemeenteraadsbesluit (o.a. de 
exclusiviteitsovereenkomsten) getekend door de voorzitter van de gemeenteraad en niet door de 
burgemeester. 
 
 
OWG21-191217R 
24 OVERHEIDSOPDRACHT - HULSBERGWEG - WERKEN NUTSLEIDINGEN - BIJKOMENDE 

KOSTENRAMING FLUVIUS - GOEDKEURING 
Eerste schepen, Rudy Janssens (CD&V en o.a. intern bevoegd voor openbare werken) licht de 
agendapunten 24, 25 en 26 toe. 
 
 
OWG21-191217R 
25 OVERHEIDSOPDRACHT - AANSTELLEN AFKOPPELINGSDESKUNDIGE HULSBERGWEG, 

LEUVENSEBAAN EN NOBELBERG - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 
 
 
OWG21-191217R 
26 OVERHEIDSOPDRACHT - SINT-PIETERSKERK - RENOVATIE VERWARMING - ESCO - GOEDKEURING 

LASTVOORWAARDEN EN RAMING 
 
 
27 VRAGENKWARTIER 
Raadslid Jo Vanmechelen informeert naar een stand van zaken in verband met het 
onteigeningsdossier van de Bruul. Kan het bestuur nog werken met een vrijwillige koop-verkoop? 
Schepen van o.a. sport, Bram Van Baelen, antwoordt dat dit inderdaad nog kan. De gemeente kan  
zowel nu, in de pre-gerechtelijke fase, als tijdens de eventuele gerechtelijke fase van het 
onteigeningstraject, een minnelijke overeenkomst tot aankoop sluiten. De gemeente kan immers te 
allen tijde, zolang er geen vonnis is geveld, een eventueel gerechtelijk dossier nog intrekken. 
 
Raadslid Herman Van Criekingen (N-VA) meldt dat hij naar Rotterdam is geweest. Onderweg was hij 
opnieuw verrast dat er langs de Nederlandse wegen geen afval ligt. Blijkt dat er in Nederland serieus 
beboet wordt wanneer bestuurders afval door het autoraam weggooien. Kunnen we in Holsbeek ook 
niet werken met hogere GAS-boetes voor dergelijke delicten? 
Burgemeester Eyssen antwoordt dat hij het zelf ook schandalig en verwerpelijk vindt dat mensen 
allerlei afval achterlaten op het openbaar domein. Niet alleen omwille van de milieuvervuiling en het 
uitzicht, maar ook omdat afval, zoals blikjes, dodelijk kan zijn voor dieren. De GAS-boetes die de 
provinciaal sanctionnerend ambtenaren voor sluikstorten opleggen zouden allicht nog hoger mogen 
zijn. Al zullen diegenen die al een GAS-boete hiervoor hebben ontvangen, zich dat ook nog wel 
herinneren en voortaan 2 keer nadenken om nog afval naast o.a. de glascontainers achter te laten. 
De burgemeester acht niet zozeer de hoogte van de boete het probleem in de preventie van 
sluikstorten langs de kant van de weg, maar wel de lage pakkans. De kans dat een verbalisant iemand 
op heterdaad kan betrappen bij het weggooien van afval door een autoraam is niet zo groot. 
Schepen van o.a. milieu, Annelies Vander Bracht, is voorstander om deftig te bestraffen. Maar 
voorkomen vindt ze nog beter. Het invoeren van statiegeld op blikjes is een maatregel die bij de 
hogere overheid zou moeten bepleit worden. 
N-VA-raadslid Sabine Wyns blijft erbij dat het afschrikeffect van een hogere boete de beste 
preventiemaatregel zou zijn. 
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Raadslid Herman Theys ziet een succesvolle preventie van sluikstorten eerder als een combinatie van 
maatregelen, nl. én statiegeld én een voldoende hoge GAS-boete én sensibilisering. 
 
Hans Miseur merkt op dat de heraanleg van Nieuwrode-Dorp bijna is afgewerkt. Hij vraagt zich af of 
en waar men nog bushokjes zal plaatsen? 
Schepen van openbare werken, Rudy Janssens, zegt dat het bestuur hierover eerstdaags met De Lijn 
een afspraak heeft om op terrein de beste inplantingsplaatsen voor bushokjes af te stemmen. 
Burgemeester Eyssen vermeldt dat vanaf 23 december (na de examenperiode en de 
weekendactiviteiten in het Dorp) de Lijnbussen terug door het centrum van Nieuwrode zullen rijden. 
 
Voorzitter Ann Spaepen meldt tot slot van de zitting dat raadsleden nog kunnen inschrijven voor het 
personeelsfeest op 17 januari aanstaande. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij de volgende documenten uit de 
gemeenteraadszitting van 19 november 2019 : 
• notulen 
• zittingsverslag 
Beide documenten worden bijgevolg conform art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd 
beschouwd.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


